

خدماتنا

- 1 توفير خدمات الصيانة لأجهزة الحاسب الآلي المكتبية والمحمولة.
- 2 توفير خدمات الصيانة وتوفير الاحبار للطابعات ومكائن التصوير.
- 3 توفير خدمات التمديدات السلكية للشبكات والاتصالات وصيانتها.
- 4 توفير خدمات التغطية اللاسلكية وصيانتها.
- 5 توفير جميع خدمات الداتا سنتر من تركيب وصيانة واعدادات السيرفرات و السويتشات وملحقاتها.
- 6 توفير خدمات تركيب كاميرات المراقبة.
- 7 توفير خدمات تركيب السينترالات وصيانتها.
- 8 توفير خدمات تركيب أجهزة البصمة للحضور والانصراف.
- 9 توفير خدمات مساحات التخزين السحابية وعمل النسخ الاحتياطية.
- 10 توفير جميع البرامج وأنظمة التشغيل المستخدمة من قبل المستخدمين في سطح المكتب والانظمة المستخدمة لإدارة الشبكة وحمايتها.

أهدافنا

نسعى لتقديم أرقى وأكفأ خدمات الدعم الفنية واللوجيستية في مجالات الإتصالات وتقنية المعلومات والمراقبة للشركات والمؤسسات الخاصة والمساعدة في تطوير الاعمال والرقمي بمستوى الخدمات المقدمة، كما نسعى في نشر الوعي التكنولوجي بين الموظفين في بيئة الشركات.

للتواصل :

0599600293

0138337494

الدمام المملكة العربية السعودية

الموقع الإلكتروني :

www.brightcorner.co

البريد الإلكتروني :

info@brightcorner.co

fwz.slh.2009@gmail.com

مؤسسة
الركن المشرق
التجارية



مؤسسة الركن المشرق التجارية
Bright Corner Trading Establishment

Bright Corner Trading Establishment

OUR GOALS

We seek to provide the finest and most efficient technical and logistical support services in the fields of Communications, Information Technology and Monitorization for private companies and Establishments, and them to develop business and improve the level of services provided to clients. We also seek to spread the technological awareness among employees in the corporate environment.



مؤسسة الركن المشرق التجارية
Bright Corner Trading Establishment

Contact:

0599600293

0138337494

Dammam - KSA

Website:

www.brightcorner.co

Email:

info@brightcorner.co

fwz.slh.2009@gmail.com

OUR SERVICES

- 1 Providing onsite maintenance services for desktops and laptops computers.
- 2 Providing Onsite maintenance services and cartridges for printers and photocopiers.
- 3 Providing internal cabling connections services for networks and communications.
- 4 Providing Wireless connection coverage services and its maintenance.
- 5 Providing all datacentre services such as installation, configuration of servers, switches and other datacentre components.
- 6 Providing internal/outdoor monitorization cameras services.
- 7 Providing IP Telephone system services.
- 8 Providing attendance devices services such as fingerprint, Card, and eyes scanning.
- 9 Providing Cloud and Backups Services.
- 10 Provide all business requirement software's such as Operating systems, Desktop software's, and all data centre and network software's.